
Samoprispevek II -znova
potrjena solidarnost

V otočini In seveda v celotnem mestu tečejo priprave na sprejem drugega
ljubljanskega samoprispevka. Istočasno pa tečejo tudi razprave o programu
izgradnje objektov lz tako zbranih sredstev.

Ko smo pred meseci sprejemali srednjeročni razvoj občin in mesta Ljub-
Ijane, smo vanj zapisall tudi seznam tistih potreb, ki jih bomo v teh petih
letih, na ta all oni način, sposobni realizirati. In eden od teh — ali onih —
načinov realizacije srednjeročnega razvojnega programa je tudi financiranje
dela tega programa z denarjem, zbranim s samoprispevkom. Tega smo se
zavedali, načeloma, že ob sprejemanju srednjeročnega programa — tega se
moratno še bolj zavcdati sedaj, ob opredeljevanju za samoprispevek. Ce
smo se takrat odločili, da bo del programa financiran iz samoprispevka, to-
rej ne sme biti vprašanja za ali proti njemu — preglejmo le, koliko se pro-
gram samoprispevka sklada s celotnim razvojnim planom. In, koliko so plani
posameznih ljubljanskih občin dejanski sestavni deli mestnega plana ter, ko-
liko je mestni plan odraz dejanskih potreb.

Predvsem pa — ko vse to ugotavljamo, moramo imeti ob tem pred očmi,
da vsaka veriga zdrži le toliko, kolikor je tnočan njen najšibkejši člen. In,
družbeni standard vseh nas bo tolikšeti, kolikor-smo — solidarnostno — pri-
pravljeni omogočiti slehernemu soobčanu, pa naj bo to naš ali sose-
dov otrok, ki naj dobi ustrezno družbeno varstvo in s tem tudi družbeno
vzgojo, pa sosed ali soobčan, ki prebije včasih dobršen del svoje bolniške
v vrstah teh ali onih prepolnih in pogosto neustreznih zdravstvenih ustanov,
namesto na dejanskem zdravljenju alip očitku, do lastnih ali sosedovih star-
šev, kl bi jesen svojega življenja radi preživeli v urejenem, njim ustreznem
okolju, da ima na teti podroejih pač enake možnosti.

Sedaj smo torej sredi raz-
prave o samenn progsramu iz-
gradnje objektov, financiranih
jz sredstev novega samoirvH
spevka II. Poglejmo, kaj od
tega bo v naslednjih pebih le-
tdh zgrajenega prav v naši ob-
čini — saj se cfodčajno tako
pogovarjaTno. Tu stoji izgrad-
nja zdravstvenega doma in

prizidek vzgojmo varstvenega
zavoda Stari Vodmat. Na prvi
ppgled, v primerjavi s celot-
nim programom izgradnje y
vseh petih ljubljainskih obči-
naJi raič kaj dosti, kajne?!

Roko na srce, prav takode
nekako se pogovarjamo sedaj,
ko pretresamo, bodisi doma, v
službi ali na sestankih, pro-

gram izgradnje.
Pa poglejtno to v drugi luči.

Nespornio je res, da si v na&i
občini še kako želimo imeti
fiimveč virtcev, šol, domov za
ostarele in tako naprej. Ob
tem pa seveda, hote ald neho-
te, odrivamo na stran dejstvo,
da je prav v naši občini, ab-
čini Ljubljana Oenter, število

teh objeiktov oziroma mest v
njih na prabivalca le večje,
kot v drugih oibčinah, kjer je
tempo naraščanja prebivalcev
mnogo hitrejši, kot v naši.

Družbemi standard naj bd se,
vsaj v okviru Ljubljane, dvigo-
val za vse njegove prebivalce v
enakih okvirih. To pa seveda
pomeni: na toliko in toliko
atrak — toliko in toliko mož-
nih mest v vrtcih; na toiiko
prebivalcev toliko zdravnikov;
na taliko in toliko ostarelih —
toliko mest v domovtti in ta-
ko naprej.

S tega zornega kota pa po-
tem fcudi celoten program iz-
gradnje, tako raaporejen po
posameanih občtoah, kot je
predlagan, dobi seveda druga-
čen, razumljiveijši prizvok.
Predvsem pa, tako se realiaira
tista solidarnost, katero si
praivzaprav vsi toidi želimo.

Pa še nekaj se moramo za-
vedati: denar, ki ga bomo zbra-
li z naslova samoprispevek IT

bo potoril le polovico predvi-
dene vsoite, potrebne za reali-
zacijo celotnega programa ozi-
roma sadaj še predloga tega
programa izgradnje. Drugo po-
lovieo pa bodo krile posamez-
ne samoupravne interesne
skupnosbi za tiste objekte, ki
po svoji funkciji ali dejavnosti
spadajo na področje delovanja
posameznih SIS. Tako si od-
govortmo na vprašanja, kaj pa
sedaj programiraijo posamez-
ne samovpravne interesne
skupnosti. Seveda ne samo to,
vendar, če hočemo dobdfti te
objekte čttnprej — in to ne-
dvomno toudi res želimo — sd
s samoprispevkom pomagamo,
da bomo programirane (in
nujno potrebne) abjekte pač
dobili hitreje, kot pa bi jih
bilo moč realizirati le v okvi-
ru sredstev, s kaiterimi za ta
podiroč.ja mi vsi, prek SIS, raz-
polagamo.
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